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工业缝纫机安全使用注意事项：

1.必须遵守基本措施；

2.必须经过专业培训，对缝纫机设备性能、

3.使用前应检查所有安全装置；

4.在安装机针、更换机针、压脚、针板、送布牙、弯针、旋梭或修理时，应立即关闭电源；

5.离开缝纫机或工作场所时应关闭电源；

6.使用离合马达时，要等待马达完全停止后再进行；6.使用离合马达时，要等待马达完全停止后再进行；

7.缝纫机及附属装置使用的机油，润滑油等液体流入眼睛或沾到皮肤上应立即清洗；

8.禁止用手触摸缝纫机通电时的零件或装置；

9.有关工业用平缝机与包缝机的修理、改造、主要机构的调整由专门技术人员来进行；

10.一般的维修保养由专人进行；

11.在电气方面的修理应在电气技术员的监督和指导下进行；

12.缝纫机使用期间应定期清扫；

13.为了正常安全运转，应安装地线，同时应在不受高频焊接机等强噪声源影响的环境下使用；13.为了正常安全运转，应安装地线，同时应在不受高频焊接机等强噪声源影响的环境下使用；

14.电源插头应由专人安装；

15.工业用平缝机、包缝机在指定用途以外不能使用。

环保要求：

1、使用过程中产生的废油及其他废弃物请根据当地环保的要求进行合理的处置。

2、请在使用完后及时关闭电源，减少电能的消耗。

3、请在说明书要求的电压及环境下使用，已延长产品的使用寿命，减少废弃物的产生。

4、机器报废后请勿将本机器及其附件作为普通的生活垃圾处理。请遵守本设备及其附件处理的本地法令，并支持4、机器报废后请勿将本机器及其附件作为普通的生活垃圾处理。请遵守本设备及其附件处理的本地法令，并支持

回收行动。

Notes for safe use of industrial sewing machines：

1. Basic measures must be observed.

2. Pass the specialized training and master sewing machine equipment performance.

3. All safety devices should be checked before use.

4. When installing needle, and changing needle, presser foot, plate, feed dog , bent needle, hook 4. When installing needle, and changing needle, presser foot, plate, feed dog , bent needle, hook 

or repairing, the power supply should be turned off immediately.

5. Power should be turned off when leaving the sewing machine or workplace.

6. When using the clutch motor, please wait until the motor stops completely.

7. The machine oil and other liquids used in sewing machines and ancillary devices should be 

cleaned immediately when they are put into eyes or touch skin.

8. Do not touch the parts or devices when the machine is powered by hand.

9. The repair, renovation and adjustment of the main mechanisms of the relevant industrial sewing 9. The repair, renovation and adjustment of the main mechanisms of the relevant industrial sewing 

machines and overseers shall be carried out by specialized technicians.

10. General maintenance is carried out by specially-assigned persons.

11. Electrical repairs should be performed under the supervision and direction of the electrical 

technician.

12. The machine should be cleaned regularly during operation.

13. In order to operate normally and safely, ground lines should be installed, and they should be 13. In order to operate normally and safely, ground lines should be installed, and they should be 

used in an environment free from strong noise sources such as high frequency welding machine.



14. Power plug should be installed by specially-assigned person.

15. Industrial lockstitch sewing machine and overlock sewing machine can not be used except the 

designated use.

Environmental requirements：

1、Please dispose the waste oil and other waste products properly according to local environmental 

protection requirements.

2、Please turn off the power after use to reduce power consumption.2、Please turn off the power after use to reduce power consumption.

3、Please use under the voltage and environment required in the manual to extend the service life 

of the product and reduce waste generation.

4、Do not treat the machine and its accessories as ordinary household garbage after being scrapped. 

Please comply with local laws governing th






